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Dokonany na początku marca br. wiosenny objazd kobiórskich dróg, oprócz znacznych ubytków w nawierzchniach drogowych, zaskoczył ilością
pojemników na odpady, które są na stałe wystawione na zewnątrz posesji - zarówno na poboczach jak i na pasach zieleni.
Jak już kilkakrotnie informowano, nie jest to rozwiązanie możliwe do zaakceptowania. W związku z zbliżającym się sezonem budowlanym, wskazujemy
na konieczność przygotowania odpowiednich stanowisk na pojemniki wewnątrz własnej posesji, najlepiej w strefie nieodległej od ogrodzenia
frontowego. Pojemniki oraz worki z odpadami segregowanymi, docelowo winne być deponowane na "placach gospodarczych" wbudowanych w
ogrodzenia frontowe (nieograniczona stała dostępność dla firmy wywozowej). Tak, więc w przypadku nowej zabudowy takie rozwiązanie jest
obligatoryjne, a w przypadku zabudowy istniejącej okazją może być przebudowa lub wymiana ogrodzeń frontowych. Niestety, w ubiegłym roku
wymieniono w Kobiórze kilkanaście ogrodzeń frontowych, zapominając o wbudowaniu w nie „placu gospodarczego” ułatwiającego lokalizację
pojemników i worków z odpadami.
Od takiego docelowego rozwiązania nie ma odwrotu jeśli poważnie traktujemy konieczność dążenia do obniżania kosztów usługi wywozu odpadów.
W przypadku umieszczania pojemników w pasie drogowym, Urząd Gminy wezwie pisemnie do ich usunięcia, a w razie konieczności zmuszony będzie
nałożyć opłatę za umieszczenie w pasie drogowym urządzenia niezwiązanego z obsługą ruchu drogowego; wysokość opłaty wynosi obecnie
1zł/m2/dzień. Opłata z 1m2 powierzchni ( taka jest naliczana jako minimalna), wyniesie więc 30zł/m2/miesiąc.
Ten problem jest precyzyjnie opisany w Gminnym Regulaminie, gdzie zapisano również obowiązek właścicieli nieruchomości utrzymywania
pojemników w estetyce i czystości (okresowa dezynfekcja, mycie).
Musimy powrócić do kobiórskiej tradycji w myśl, której "swoich brudów", nie wystawimy na widok publiczny. Pojemniki i worki należy "wyprowadzić"
na pobocze drogi w przeddzień planowanego wywozu, a po jego dokonaniu niezwłocznie zabrać do „siebie”. Ich wygląd świadczy o nas; można je
odmalować lub odświeżyć powierzchnię preparatem do regeneracji powierzchni z tworzyw sztucznych.
Pomimo "ekkiej zimy", z Kobióra odebrano znaczne ilości żużla. Obecnie każdy właściciel nieruchomości ma orientację jaką pojemność
„regulaminowych” pojemników musi sobie zabezpieczyć na nowy sezon grzewczy. Zgodnie z umową zawartą z odbiorcą odpadów, od września 2016
nie będzie odbierany żużel w pojemnikach innych, niż zaopatrzone w koła pojemniki 1,10m3 wykonane z PE-HD.

Dziękujemy za odwiedziny i zapraszamy ponownie
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